

N A T O

O T A N

P R E S S S E R V I C E

S E R V I C E D E P R E S S E

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles - Telephones : 241.00.40-241.44.00-241.44.90 - Telex : 23-867

25th ^{April} ~~May~~ 1977

BACKGROUND NOTE FOR THE PRESS

MINISTERIAL MEETING OF THE DEFENCE PLANNING COMMITTEE
OF THE NORTH ATLANTIC TREATY ORGANIZATION

DATE AND PLACE

The Spring Ministerial Meeting of the Defence Planning Committee will be held at NATO Headquarters in Brussels, on the 17th and 18th May 1977.

ACCREDITATIONS

There will be no advance accreditation.

Throughout the meeting correspondents will be admitted to the Press Zone on presentation of numbered individual NATO press passes. They can be obtained at the accreditation desk in the NATO Headquarters, press zone, as of 9 a.m. on 16th May, 1977. Brussels based correspondents of NATO countries who have permanent press cards need only "check in" upon arrival.

Le 25 ~~mai~~ ^{April} 1977

NOTE D'INFORMATION A LA PRESSE

REUNION MINISTERIELLE DU COMITE DES PLANS DE DEFENSE
DE L'ORGANISATION DU TRAITE DE L'ATLANTIQUE NORD

Bruxelles, les 17 et 18 mai 1977

DATE ET LIEU

La réunion ministérielle de printemps du Comité des Plans de Défense se tiendra au Siège de l'OTAN à Bruxelles, les 17 et 18 mai 1977.

ACCREDITATIONS

Aucune accréditation ne sera délivrée à l'avance.

Au cours de la réunion, les correspondants auront accès à la zone de presse sur présentation de leur laissez-passer de presse individuel OTAN numéroté. Ceux-ci peuvent être obtenus au bureau d'accréditation au Service de Presse de l'OTAN à partir du 16 mai 1977, à 9 heures. Les correspondants des pays membres de l'OTAN résidant à Bruxelles, qui sont déjà en possession d'un laissez-passer de presse permanent délivré par l'OTAN, sont priés de s'annoncer simplement au moment de leur arrivée.